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HOPSON DEVELOPMENT HOLDINGS LIMITED (“Hopson Development”)
was founded in 1992, and its shares have been listed on the Main Board
of the Stock Exchange of Hong Kong Limited since 1998 (Stock code:
0754). Hopson Development is a major property group that specializes
in the development of medium-to high-end large-scale residential
properties. In terms of land bank, it is one of the largest property
developers in the People’s Republic of China.

Since 1995, Hopson Development has started to establish its brand on
a nationwide scale through deploying appropriate corporate strategy
and business model. The principal focus is on three Core Economic Zones,
namely Pearl River Delta, Huanbohai Area and Yangtze River Delta, with
Guangzhou, Beijing, Tianjin and Shanghai as the core cities. In
Guangzhou and Beijing, the brands such as “Regal Riviera”, “Gallopade”
and “Fairview” have been established to cover a range of product
designs, customer services and facilities, and to accomodate different
community cultures and different operating models. Each property
project is featured with a unique theme to demonstrate the strength of
our  corporate branding. Strong brand recognition at project level
enhances the positioning and marketability of the corporate branding.

Major investments were made in the first-tier cities such as Guangzhou,
Beijing, Tianjin and Shanghai over the past few years.

合生創展集團有限公司 （以下簡稱「合生創展」）於一九九
二年成立，一九九八年在香港聯合交易所有限公司主板上

市（股份代號：0754），是以發展中高檔大型住宅地產物業
為主的大型地產集團。以土地儲備計算，合生創展為中華

人民共和國最大型的房地產開發商之一。

自一九九五年以來，合生創展運用適宜的企業策略及發展

模式開始於全國範圍內𦢈立其優質品牌。其將重心專注位

於珠江三角洲、環渤海地區及長江三角洲這三個核心經濟

區域，並以廣州、北京、天津及上海作為其核心基地。於廣

州及北京，本集團已創建「珠江帝景」、「駿景」及「愉景」等

多個品牌，其業務範圍涵蓋產品設計、客戶服務及設施、社

區文化以及營運模式的需要。各物業項目獨一無二，獨具

特色之主題彰顯了集團之強大企業品牌。本集團之項目使

其品牌廣受認可，整體提升了企業品牌之定位及營銷能

力。

本集團於過去幾年重點投資於廣州、北京、天津及上海等

一㵟城市。




